

BANDBIO SHORT / ENGLISH

“Hard Excess” is a Heavy Metal / Hard Rock Band which originated in Tyrol, Austria. The band was founded back in 2012 by the brothers Patrick, the guitarist, Edi Ingruber, the bands drummer and Kaspar Zanon, vocalist and guitarist. The musicians were mainly influenced by 70ies and 80ies Rock and Heavy Metal bands. In fact, the band released its first EP – You Burn – in May of 2016. As of June 2020 Patrick “Mönz” Monitzer has been strumming the bass for the band. Additionally, the band published their first music video “Masters Of Men” only two months after.

BANDBIO KURZ / DEUTSCH

„Hard Excess“ ist eine Heavy Metal / Hard Rock Band aus Tirol. Gegründet wurde sie im Jahr 2012 von den beiden Brüdern Patrick (Gitarre) und Edi Ingruber (Drums) sowie Kaspar Zanon (Gesang, Gitarre). Die Musiker wurden besonders von den Bands der 70er und 80er Jahre beeinflusst. Im Mai 2016 wurde die erste EP „You Burn“ veröffentlicht. Seit Juni 2020 zupft Patrick „Mönz“ Monitzer die Basssaiten. Zwei Monate später veröffentlichte die Band ihr erstes Musikvideo „Masters Of Men“.